

骨传导 BT 耳机

使用说明书

健康 舒适 释放双耳



BT配对步骤

- 长按 Power 键3秒, 开启耳机
- 耳机配对时, 请将耳机以及手机的距离控制在1米的范围内。
- 开机进入配对模式, 红蓝灯交替闪烁, (如果没有出现, 请长按多功能键3秒进入配对模式)
- 打开手机的 BT 功能, 搜索 BT 设备。选择“Z8”耳机, 如果需要输入配对码, 请输入“0000”。配对失败后重复上面的操作。
- 配对成功后, 蓝灯慢闪。

注意:

1. 当与设备的连接距离超出BT的有效距离 (10米或33英尺) 时, 耳机将与设备断开连接。此后, 一旦它们再次处于BT有效距离范围内, 它们会自动重新连接, 但是, 如果BT耳机与所连设备断开超过3分钟, 您可能需要双击多功能键, 以重新连接设备。
2. 如果耳机连接过设备。再次打开时, BT耳机将自动回连上一次的BT设备。
3. 如果开机配对成功后, 长按多功能键3秒重新进入配对模式, 此时别的手机可以连接到此耳机。

多点连接一拖二功能

按配对步骤, 配对第一个手机后, 长按“多功能键”键让耳机重新进入配对模式, 在配对第二个BT手机。
此时使用第一个手机BT设置界面再次连接刚才断开的Z8



如图示, 把耳机挂在脖子后面, 同时扬声器贴在耳朵前的颤骨上, 而不是放在耳朵上。

1

充电方式

用标准的Micro USB充电线(随包装附送一条)将耳机和你的个人电脑或USB充电器即可充电。大约2小时可以充满, 充电的时候LED指示灯为红色, 充电完成后变成蓝色。

注意:

1. 由于电池在储存的过程中有可能损失电量, 建议在第一次使用前给耳机充电。
2. 在充电的过程中耳机是不可使用的。
3. 长时间不使用, 建议每个月充电一次, 以保持电池寿命。
4. 耳机在没有连接设备的情况下超过5分钟, 耳机自动关机。

LED灯提示

- 红色快闪: 电量不足
- 红色常亮: 正在充电
- 蓝色常亮: 完成充电
- 蓝色与红色交替闪烁: 配对模式
- 蓝色慢速闪烁: 已连接/正在拨打/正在播放/音量
- 蓝色快速闪烁: 接到来电

产品配件



*对不同类型的BT设备, 因为不同的操作系统或者音乐播放器, 此功能可能有所不同。

3

规格参数

扬声器类型: 骨传导技术扬声器
待机时间: 长达10天 有效距离: 10米
播放时间: 长达5小时 (中等音量下测试数据, 音量变大, 时间缩短)
充电时间: ≤2小时
BT版本: 5.0

操作提示

操作	BT耳机控制	提示音
开机	长按 power 键3秒	Power on
关机	长按 power 键3秒	Power off
接听电话	单击多功能键	无
结束呼叫	单击多功能键	无
拒接电话	长按多功能键2秒	无
音量控制	单击“+”/“-”键	无
暂停/播放/待机	单击多功能键	无
上下滑动 (*)	长按“+”/“-”键2秒 或者双击多功能键下一角	无
BT已连接		Paired
BT断开		Dingdong
进入配对模式	长按多功能键	Ready to pair
电池电量低		dudu

*对不同类型的BT设备, 因为不同的操作系统或者音乐播放器, 此功能可能有所不同。

4

故障诊断及解决措施

问题	故障原因	解决措施
不能开机	检查电池是否充满电	给电池充满电
不能自动连接	BT耳机是否进入待机模式 或者重新开机	双击多功能键 或者重新开机
无法识别BT耳机	没有进入配对模式	长按多功能键3秒

存储与维护

- 请将BT耳机存放在阴凉, 干燥的地方。工作温度-10~45°C (14~113°F)。在冷/热环境或高度潮湿的地方工作会降低电池的寿命。
- 长时间存储后, 请在使用前先充电。
- 耳机防汗不防水。请勿将耳机放入水里。假如有水, 请使用干净的软布擦拭干净。
- 请使用柔软的干布清洁耳机。
- 请勿将任何尖锐物体接触耳机。
- 请勿将耳机置于温度极高或极低的环境下。
- 请勿在潮湿的环境下给耳机充电。

注意:
设计和规格如有变更, 忽不另行通知

制造商:

地址:

电话:

网址:

产品保修单

产品品牌:	Z8
用户姓名:	
购买日期:	
联系电话:	
联系地址:	
电子邮箱:	
购买渠道:	

保修条款

- 1、用户购机时, 随机附带有一本说明书及保修卡。用户填好后妥善保管, 作为保修凭证。
- 2、自购机之日起, 一年之内耳机在正常使用下出现问题, 持卡用户可免费享受保修服务。以下不属于保修范围:
 - A 保修卡非销售单位签章或盖章;
 - B 人为或不可抗拒因素造成损坏;
 - C 机器正常磨损;
- 3、若因为, 超过保修期及不可抗拒因素造成的故障, 我们将收取维修成本。
- 4、产品出现故障需要返厂保修时, 请联系我司。并填好具体的姓名、地址、电话及故障现象。

制造商:

地址:

电话:

网址:

6

Bone Conduction BT Headphones

User Manual

Healthy Comfortable Earsfree



You can hear outside voice while listening music.
Release the ears, free enjoy.

Wearing Way



As show in the picture, hang the earphone on the back of the neck, and at the same time, the earphone should stick on the cheekbone in front of the ear rather than on the ear.

1

Pairing Method

- Long press the power button for 3 seconds to power on the headphones.
- Please keep the headphones and the cellphone in the range of 1 meters if it's the first pairing
- The red and blue lights flash alternately when entering the pairing mode after headphones power on(if it doesn't enter pairing mode, please press the "multifunction" button for 3 seconds until the red and blue lights flash alternately)
- Open the BT set on your cell phone or the devices with BT function. Then the headphones will enter pairing mode and choose pairing name “Z8”. Enter “0000” pin code if needed.
- The blue LED flash slowly when it's paired successfully

Note:

1. When the distance between the headphones and the BT devices is far than 10 meters or 33 feet, the BT headphones will disconnect from the devices. After that, once they are in the range of 33 feet, they will automatically reconnect.
2. If the headphones has paired, long press the “Multifunction Button” for 3 seconds, the headphones reenter the pairing mode which other cellphone can find the BT headphones and connect it.

Connect two devices

- Follow the pairing method. Pair the first cellphone, then long press the “play button” until the BT headphones go to pairing mode again. Pairing the second cellphone.
- Enter the cellphone setting interface of the first cell phone, and connect the device Z8 again

2

Charging Method

With a Micro USB cable(attach with the package)to connect the headphones and the USB port of your PC or charging source the headphones will be charged. it takes 2 hours for full charging. When charging, the LED indicator is in RED, after charging finished, the LED indicator will turn to BLUE.

Note:

1. Because the battery may lose some power in the storage, here kindly suggest charging your headphones full before the first time you use it.
2. When charging, the headphones can not be used.
3. If not use headphones for a long time, suggest charging it once a month to keep battery life

LED Indicator

- Red led flash quickly: low power
- Keeping red led light: charging
- Keeping blue led light: charging complete
- Blue led and red led flashing alternately: pairing mode
- Blue led flashing slowly: connected/calling/playing music
- Blue led flashing quickly: incoming call
- Blue led double flashing slowly: the headphones doesn't connect the cellphone

Product Accessories



3

Specification

The speaker type: Bone conduction technology speakers
Play time: Up to 5 hours(depending on the actual volume and the sound source)
Charging time: 2 hours
Standby time: Up to 10 days
Effective range: 10 meters(33 feet)

Basic Operation

Operation	Headset button controller	Warning tone
Power on	Long press power button for 3 seconds	Power on
Power off	Long press power button for 3 seconds	Power off
Answer a call	Click the multifunction button	No Buzzing
End a call	Click the multifunction button	No Buzzing
Reject a call	Long press the multifunction button for 2 seconds when call incoming	No Buzzing
Volume control	Click the vol“+”/“-”button	No Buzzing
Play or pause the music play (*)	Click the multifunction button	No Buzzing
The previous/next song(*)	Long press “+”/“-”button for 2 seconds or double click the multifunction to switch to next	No Buzzing
BT Paired		Paired
BT disconnected		Dingdong
Enter pairing mode	Long press the multifunction button	Road to pair
Low battery		dudu more times

4

* because of the different operation system and music player, this feature may be different

Fault diagnosis and solution

Fault	Possible reasons	BSolution
Can not power on	Check whether the battery is low	Charging it
Can not automatic connection	Check if enters standby mode	Double click on the multifunction button to reconnect or power on once time
Can not discover BT headphones	Not enter pairing mode	Long press multifunction button for 3 seconds

Storage & Maintenance

- Please store the BT headphones in a cool, dry place. The working temperature is -10~45 °C (14~113°F). In cold, or hot and highly humid place will reduce the battery life.
- When long time storage, please charge it before using
- headphones resistance to water, but not waterproof, please don't put the headphones into water. If there is water on it, please use soft cloth to wipe clean
- Use soft dry cloth to clean headphones
- Do not use any sharp objects in contact with headphones
- Do not put headphones at a higher or lower temperature
- Do not charge the headphones in the moist environment

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
-Reorient or relocate the receiving antenna.
-Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

5

6